
Centrum för Industriell
Informationsteknologi

Ledamöterna i CENIIT-rådet

Protokoll: Sammanträde CENIIT-rådet
Tid Onsdagen den 13/5, 2020, 09:30-13:00
Plats Elektroniskt möte
Närvarande Nicolette Lakemond, ordförande, LiTH

Linus Thrybom, ABB Corporate Research
Nicklas Johansson, Ericsson
Gunnar Holmberg, Saab AB
Svante Gunnarsson, LiTH
Zebo Peng, LiTH
Erik Frisk, föreståndare, LiTH

§1 Godkännande av agendan
Agendan godkändes.

§2 Föregående protokoll
Föregående protokoll gicks igenom.

§3 Översikt av projektstatus och budget
Erik Frisk redogjorde för projektstatus och budgetläge.

§4 Diskussion om CENIIT, policy
Fortsatt diskussion om CENIIT policy och vad industruiell IT innebär.

§5 Halvtidsutvärdering av projekt
Tre projekt halvtidsutvärderades genom 25 minuters intervjuer med projektledarna ba-
serat på deras halvtidsrapporter.

• Guilherme Xavier (18.04)

• Anders Eklund (18.01)
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• Nikolaos Pappas (18.12)

Projekten utvärderades positivt och återkoppling skickas ut via epost.

§6 Procedur för fortsättningsansökningar
För att reducera arbetsbördan vid ansökningsbedömningen så bestämdes att fortsätt-
ningsansökningarna fördelas mellan rådsmedelmmarna. Erik Frisk utser en huvudan-
svarig och en andreläsare till varje fortsättningsansökan.

§7 Årets utlysning
Sista ansökningsdag bestämdes till fredagen den 11 september, 2020. Första utskick av
utlysningstext sker av föreståndare senast 1 juni. En påminnelse skickas ut i början av
augusti. Erik Frisk kontaktar även ISY:s kommunikatör för sprida utlysningen också via
LiU Nytt.

§8 Tid för CENIIT workshop
Datum för CENIIT-workshop bestämdes till onsdagen den 12 maj, 2021. Bestämdes
även att workshopen skall öppnas upp för en bredare publik vilken bestäms vid nästa
rådsmöte.

§9 Övriga frågor
Linus Thrybom, ABB Corporate Research aviserar avslut på sitt engagemang inom CE-
NIIT. Nicolette Lakemond ombesörjer ersättningsprocess.

§10 Tid för nästa rådsmöte
Nästa rådsmöte planeras till torsdagen den 1 oktober 2020, kl. 10-16.

Vid protokollet

Erik Frisk

Ordförande

Nicolette Lakemond


